
Bestyrelsesmøde 2.sept.2023 hos Niels Mohr

 

1. Evt. sammenlægning – en snak med Gerd Lauridsen om dette.
Gerd redegjorde for økonomien i deres grundejerforening Kongeparten efter retssager om 
Partyhuset. (Sagen er nu lukket). De er velpolstrede også efter betaling af sagfører. 
Og for hver grundejer i de to foreninger er der cirka et lige stort beløb på bogen. 
De ser fordel i at udvide med vores 99 medlemmer. Og vi har grøft fælles. 
Pumpe ved enden af Fyrrevej har Kongeparten også under diskussion.

2. En fortsættelse af diskussionen om sammenlægning 
Bestyrelsen enedes om at Jens udfærdiger et nyhedsbrev om eventuel sammenlægning til 
alle medlemmer i Kongelyngen. 
Niels går videre med planer om eventuel ekstraordinær generalforsamling, der skal 
muliggøre eventuel sammenlægning. Vedtægter skal laves om.

3. Økonomisk overblik – kasserer gir en status 
Ca. 60.000 på bogen.

4. Veje – herunder reetablering af vejene efter diverse gravninger.
Niels har været i kontakt med Aarsleff, der skal aflevere vejene, når kloakering er slut.
Vejmanden laver vejene inden efterårsferien. Bianca kontakter vejmand ang. opfyldning af 
tomme grusbunker NU, så grundejerne kan fylde huller på deres stykke vej.

5. Vores grøfter 
 Fyrrevejen skrider ned i grøften p.g.a. tung trafik. Jens snakker med grøftemand om dette 
samt om japansk pileurt-sagen. Hvad siger grøftemand til Oles forslag om at nedlægge 
grøfterne og blot have pumpe ved Fyrrevejs ende til at holde vandet ude. 

6. Lyngvejen og den lette trafik – Kontakt til kommunen? 
Anne T Nielsen, Fyrrevej 16, er i gang med at følge sagen op. Borgerforslag med 200 
underskrifter for at få en ny trafikplan, så Lyngvejen kan skifte status og ikke mere være en 
vej med gennemkørsel

7. Eventuelt 

8. Næste mødedato
Søndag d 28 januar 2024 hos Jens (eller Anne) 

Generalforsamling søndag d 2.juni 2024 kl. 10.00 på Pilegården
 


